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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  19. januar 2015 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 Sted: Personalerum 1. sal 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, johni Christensen, Jørgen 
Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, suppleant Lasse 
Bay Jensen, elevrep: Benjamin 7. kl, Abdi 9.kl LH, MP, BMJ, AV, LT. 
Ikke tilstede: Benjamin, Abdi, Beth, Una, Ann-Marie 

 

• Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd (5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet orienterer om behandlingspunkter fra elevrådet 
 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi har i dag holdt møde om at starte cafeeftermiddage i 

klubben og derudover også nogle fester. Elevrådet skal 
spille ind med ideer til indhold og frekvens. 

AV  

   

   

 

• Emne:  Sorgpolitik (10 min) v. LT 

Diskussion: Dette er et  tillæg til Firhøjskolens  krisepolitik. Sorgpolitikken har eksisteret en del 
år på Firhøjskolen, dog ikke elektronisk. Nu er den støvet af og revideret lidt, og 
indstilles til vedtagelse. 
Punktet behandles på Med-møde mandag formiddag, og deres kommentarer 
fremlægges på mødet. 
Bilag: vedhæftet. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi indfører en lille rettelse under "Det vi ved om at miste", 

hvor vi understreger, at det er både lærere, pædagoger og 

hjemmet som har ansvar/inddrages i en sorgsituation. 

LT  

"Relevante tlf.nr. i tilfælde af krise" lamineres og lægges i 
vore førstehjælps kasser. 

AV  

   

 

• Emne:  Kostpolitik (20 min) Debat og arbejde i mindre grupper. 

Diskussion: Kostpolitik for Firhøjskolen. 

Fra tidligere møde er der givet udtryk for at der skal være en overordnet kostpolitik, 
der arbejdes fra i dagligdagen. Derudover har Skb besluttet tidligere, at der skal 
udarbejdes en pixie-udgave. På mødet er oplægget at kostpolitik vedtages, og at 
Skb i mindre grupper kommer med oplæg til hvordan og hvad der skal stå i en 
pixie-udgave. Bilag eftersendes. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Der tilføjes lidt på side 3 under fødselsdag: "At der 

på fødselsdagen uddeles lidt godt af fødselsaren 
som barnet synes og i begrænsede mængder" e.l. 

• Fra "1985" og frem slettes 
• Under indledningen tilføjes: " ….en øget fokus på 

kostens betydning for indlæring og trivsel" 
• Under "Forventninger" skrives at "….at børnene 

har sunde mellemmåltider med til pauserne i løbet 
af deres lange skoledag." 

• Vi samler ønsker for fremtiden med kostpolitik i 

praksis. 
Kostpolitikken lægges til hjørne og gennemses af en af 
skb-medlemmerne. 

LT  
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Vi arbejder med kostpolitikken til trivselsdagen.   

   

 

• Emne:  Budget 2015  (20 min) v. LT  

Diskussion: Skolens budget for 2015 gennemgås. Bilag udleveres på mødet. Punktet er 
til debat. 

Konklusion(er): Budgettet blev fremlagt. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

5.Emne:  Behandling af klager fra forældre v. LT/PEKO (15 min) 

Diskussion/vedtagelse Fortsættelse af punkt fra sidste møde. 
Til vedtagelse. 
 

Konklusion(er): Udsat til næste møde 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

6. Emne:  45 minutters bevægelse om dagen. (10 min) 

Oplæg Hvordan går det med at implementere 45 minutters bevægelse om dagen? 
Feedback fra klasserne sendes til skb. fredag. 

Konklusion(er): LT: Tiden bliver brugt fornuftig, men vi er ikke i mål. Der skal arbejdes videre, fx til 

et kommende lærermøde: Skal vi have et motionsbånd? e.l. Det kunne fx føre til en 
effektivisering. Vi arbejder videre og udvikler. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

7. Emne:  Gensidig orientering (10 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Elektronisk ind krydsning   

• PKO deltager i "Kalundborg møde" d. 20. januar.   

• Lasse fra SKB mangler på Intra AV  

   

• Ansøgninger: Vi ser på dem d. 20.01.   

• Intet skb møde d. 3. feb 2015   

• Skolepatruljen har meget lidt "arbejde". Vi skal se 
på / arbejde med, hvordan vi får flere til at 
gå/cykle. Punkt til næste møde, hvor optælling af 
elever der benytter "skolepatruljen" indgår. 

  

• Pernille: Referat fra BU udvalget. Børn skal ikke 

tages som gidsler i reformen. 
• Der er flere penge fra sidste år til digitale 

læremidler.  
• Movia har ikke lyttet mht. køreplaner. 

  

• Juletræsfest - en tilbagemelding.   

• Vi har d.d. holdt møde med ungdomsskolen ang. 
aktiviteter i vore klublokaler jf. punkt 1 om 
elevråd. Vi kunne godt tænke os flere aktiviteter 
som de unge efterlyser det.  Derudover har vi 
tænkt, at vi måske kan bruge nogle af 
ungdomsskolens kontakter, fx danseren Omar til 

trivselsdagen. Vi melder tilbage, når vi ved mere. 

  

Skolebestyrelsen ønsker at minimere fravær. "Det er 
bedst når vi alle er her" 

LT/PEKO Forår 2015 
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